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Geachte Voorzitter,  

 

Op 30 oktober jl. verzocht de vaste Commissie voor Economische Zaken om exact 

aan te geven wanneer het definitieve winningsplan over de gaswinning in 

Groningen naar de Kamer zal worden gestuurd (kenmerk 

2014Z19173/2014D39052). In de Regeling van werkzaamheden van 6 november 

jl. verzocht uw kamer mij om het definitieve winningsplan voor 1 december naar 

de Kamer te sturen. Graag ga ik hierop in. 

 

In mijn brief van 29 oktober heb ik aangegeven het definitieve instemmingsbesluit 

uiterlijk medio december naar uw Kamer te zullen sturen. In de 

procedurevergadering van 30 oktober jl. heeft een aantal leden aangegeven dat 

dat misschien sneller zou kunnen. Daarbij hebben diverse leden erop gewezen dat 

de Kamer bij de behandeling van het aardbevingsdossier een snelle én zorgvuldige 

procedure wil volgen. Dat geldt voor mij evenzeer als voor uw Kamer. Ik licht 

graag toe hoe deze procedure verloopt.  

 

Half november ontvang ik de analyse van NAM over het gaswinningscluster 

Eemskanaal. Over deze analyse wil ik mij goed laten adviseren door het 

Staatstoezicht op de Mijnen (SodM). Hiervoor heeft SodM enkele weken nodig. 

Vervolgens zal ik een besluit nemen over de gaswinning en het winningsbesluit 

gereed maken voor verzending naar de Kamer. Ik verwacht dit uiterlijk medio 

december te kunnen doen. Als uit de analyses van de komende weken blijkt dat 

dit proces sneller kan worden doorlopen, dan zal ik dat uiteraard doen.  

 

Ik kan uw Kamer op dit moment echter geen concrete eerdere datum toezeggen, 

aangezien dit afhankelijk zal zijn van de uitkomst van de analyses van NAM en de 

inhoud van het advies van SodM. 

 

 

 

 

 

(w.g.) H.G.J. Kamp 

Minister van Economische Zaken 


